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Commissie I&M  
 Aan de minister van Infrastructuur en Milieu 
 
 
 
 
 
Plaats en datum: Den Haag, 23 januari 2012 
Betreft: Opbrengsten OV-chipkaart voor GVB en RET  
Ons kenmerk: 2012Z00574/2012D02403 
 
 
Geachte mevrouw Schultz van Haegen, 
 
In de procedurevergadering van de vaste commissie voor Infrastructuur en Milieu van 19 januari 2012 is 
gesproken over het bericht in de Telegraaf d.d. 17 januari 2012 “OV-chipkaart levert OV-bedrijven geld 
op” (zie bijlage). 
 
Naar aanleiding hiervan heeft de commissie besloten u te verzoeken om de Kamer te informeren over het 
bericht dat de openbaarvervoerbedrijven GVB en RET financieel profiteren van de OV-chipkaart, tegen de 
achtergrond van de eerder gemaakte afspraken dat er sprake zou zijn van opbrengstneutraliteit.  
 
De commissie verzoekt u daarbij tevens in te gaan op de volgende vragen: 

• Hoe kan er sprake zijn van opbrengstneutraliteit in de vervoersregio Amsterdam-Amstelland waar 
het GVB actief is, terwijl het GVB nu aangeeft 15 miljoen euro meer aan opbrengsten te hebben 
ontvangen? 

• Indien er sprake is van opbrengstneutraliteit, welke vervoersbedrijven hebben een verlies van 15 
miljoen euro geleden en hoe kan dit verlies worden opgevangen?  

• Indien er inderdaad geen sprake is van opbrengstneutraliteit, hoe gaat u bewerkstelligen dat de 
tarieven van reizen met de OV-Chipkaart alsnog worden verlaagd zodat er toch aan de voorwaarde 
van opbrengstneutraliteit wordt voldaan die vooraf is gesteld?  

• Kunt u deze vragen tevens beantwoorden voor de vervoersregio Rotterdam Rijnmond? 
 
Bij deze breng ik u het verzoek van de commissie over. 
 
Hoogachtend, 
 
De griffier van de vaste commissie voor Infrastructuur en Milieu, 
 
 
 
 
I.B. Sneep  
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